	淡江大學   學年度第  學期研究生學位考試申請表
申請日期：   年  月  日

	研究生
	姓名：
	學號：

	系(所)別
年級
		系／研究所 
	□碩士在職專班
□碩士班               年級
□博士班

	論文題目
	中文
	

	
	英文
	

	是否申請學位論文延後公開
(每次至多5年)
	□否，不申請延後公開。
□是，申請原因(必填)：
□涉及機密，適用法規或具體事實證據：
□專利事項，申請案號或相關申請說明：
□依法不得提供，適用法規或具體事實證據：
(應檢附延後公開申請書及相關證明文件於學位考試時由考試委員審核確認)
                            學生簽章：

	指導教授
審核
(共同指導者均須簽章)
	□已檢附經指導教授檢核並確認之論文原創性比對系統線上偵測報告，相似度百分比不超過百分之二十五，並已確認該生學位論文
□不申請/□申請 延後公開。
                                簽章：
簽章：                     

	學術研究倫理教育課程
(106學年度
入學新生起填寫)
	· 已通過臺灣學術倫理教育資源中心網站線上測驗及格標準。
· 於必修科目設有學術研究倫理相關課程，得予免修。
· 已修過學術研究倫理相關課程，申請免修審核通過。
系(所)承辦人：

	註冊課務
發展中心
	· 必修科目修畢、畢業學分修足，博士班研究生且資格考核通過。
· 尚有必修科目    學分修習中，俟及格後始得進行考試。
· 尚有畢業學分    學分修習中，俟及格後始得進行考試。
· 未通過英語能力檢定門檻。
· 其他：
初審：                               複審：

	
	單位主管：


備註：研究生須於規定時間內填妥1份學位考試申請表，經指導教授審核後送所屬學系、所作業，再轉送教務處註冊課務發展中心審查。
＊依本校個人資料管理規範，本表單各項個人資料僅作為業務處理使用，並於保存期限屆滿後，逕行銷毀。
		
	

Tamkang University Graduate Degree Examination Application Form (Academic Year    , Semester  )
Date：   /  /  (YYY/MM/DD)

	Student
	Name：
	Student ID：

	Department / Institute
&
Grade
	Department / Institute
	□ Executive Master’s Program
□ Master’s Program                       Grade
□ Doctoral Program

	Chinese
Thesis Title
	

	English
Thesis Title
	

	Application for Embargo of Thesis

(Each approved thesis embargo period shall be limited to a maximum of 5 years.)
	□No. Do not apply for Embargo.
□Yes. Reason for Embargo (Required)：
□Contains information pertaining to the secret; applicable laws or concrete evidence must be provided：
□Filing for patent registration. Registration number or relevant application details must be submitted：
□Withheld according to the law; applicable laws or concrete evidence must be provided：
(The application form for Embargo of Thesis and relevant supporting documents must be submitted and will be reviewed and confirmed by the examination committee at the time of the degree examination.)
         Student’s Signature or Stamp：                              

	Supervisor Review
(Both co-Supervisors must sign or stamp)
	□A verified similarity report checked and confirmed by the Supervisor has been attached, with a similarity index not exceeding 25%.
□Do not apply for / □ Apply for embargo of thesis publication.
Signature or Stamp：                     

	Academic Research Ethics Education Courses 
(From the 2017 academic year onward, new students must complete it.)
	· Has passed the final exam set by the Center for Taiwan Academic Research Ethics Education.
· Students may be exempted if their program includes a compulsory course on academic research ethics.
· Exemption granted for students who have completed a related course on academic research ethics.
Department Assistant：

	Center for Registration-Curriculum Development
	· Graduate students who have completed compulsory courses, earned graduation credits, and passed the doctoral qualification examination.
· Remaining compulsory     credits are being taken, and the examination may only proceed after passing.
· Remaining graduation     credits are being taken, and the examination may only proceed after passing.
· Has not met the English proficiency requirements.
· Others:
Person in Charge：                       Second Review：

	
	Director：


Note：Graduate students must submit the degree examination application form, approved by the supervisor, to the Center for Registration-Curriculum Development for review within the specified deadline.
＊In accordance with personal data management regulations of university, personal data collected in this form is used solely for academic affairs and will be destroyed after the retention period expires.
表單編號：ATRX-Q03-001-FM040-12
